11 класс

Учебник упр.3 стр.203 кто из детей мог это сказать (для ответа см.упр.2 стр.202)

11 класс

1.Составить таблицу  «+» и «-» action films (использовать упр. С прошлого урока и добавить свое).

2. Выучить слова, которые давала в интерактивном кабинете на прошлом уроке + тест

Преобразуйте слова так, чтобы они грамматически соответствовали  содержанию текста.
 It happened in 1707. On a 1_____________(FOG) October night four English navy ships hit rocks in the Atlantic Ocean and sank.

The ships had been sailing in the thick fog for twelve days when the 2___________(TRAGEDY)accident occurred.

The compass went out of order and the commanders  and their 3__________(NAVIGATE)were lost in the ocean.

They had no way of knowing  their 4____________(LOCATE).

They thought they were near the 5______________(FRANCE) coast.

They were wrong, and their lack of 6_____________(KNOW) cost thousands of lives.

3. Рекомендую посмотреть фильмы «Молчание ягнят», «Интервью с вампиром», «Пианино»

